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Protokół Nr 12/12 

z kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łabiszynie 

dokonanej w dniu 8 marca 2012 r. 

w godzinach od 13.00 do 14.00 

 

 

 

Działając na podstawie uchwały Rady Miejskiej w Łabiszynie Nr XII/112/12 z dnia 15 lutego 

2012 roku w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli  Komisja Rewizyjna w składzie: 

1. Ryszard Lisiewski – Przewodniczący Komisji 

2. Agnieszka Kupis – Członek Komisji 

3. Genowefa Lubiszewska – Członek Komisji 

4. Ryszard Latowski – Członek Komisji 

5. Zenon Mikuła – Członek Komisji   

dokonała kontroli zasadności skargi Pana --------------------- na działania Burmistrza Łabiszyna. 

Na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej byli również obecni:   

Pani Teresa Paliwoda Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łabiszynie, Pani Marlena Bujak 

Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Nieruchomościami, Pan 

Bogusław Szymczak Radca Prawny.  

W dniu 27 lutego Komisja Rewizyjna poprosiła Panią Marlenę Bujak, Kierownik Referatu 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Nieruchomościami, o pisemne wyjaśnienie 

zarzutów zawartych w skardze Pana --------------------- z dnia 21 lutego 2012 roku.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Ryszard Lisiewski odczytał treść skargi 

obywatela.  

Kierownik Referatu Rolnictwa Pani Marlena Bujak wyjaśniła, że skarżący jako początek 

sprawy określa dzień 16 stycznia 2012 roku. Tego dnia do tut. Urzędu wpłynęły dwa pisma 

Pana --------------------------. Jedno stanowiło wniosek o udostępnienie informacji publicznej i 

zostało rozpatrzone tego samego dnia. Materiały, o które wnioskował skarżący zostały 

udostępnione następnego dnia czyli 17 stycznia 2012 roku. Drugie pismo dotyczyło wydania 

opinii specjalistów w sprawie ustalenia wieku drzew rosnących na działce 253/1 będącej 

własnością skarżącego. Na to pismo Pan ------------------------ otrzymał odpowiedz 16 lutego 

2012 roku, zarówno w formie pisemnej jak i elektronicznej. Pani Kierownik pokazała radnym 

potwierdzenie przesłania wiadomości drogą elektroniczną oraz ksero książki nadawczej 

potwierdzające wysłanie odpowiedzi listownie. Referat nie otrzymał jednak zwrotki z poczty. 

Sytuacja ta ma zostać wyjaśniona do dnia sesji Rady Miejskiej w Łabiszynie czyli 28 marca 

2012 roku. 

Reasumując, terminy odpowiedzi na dwa pisma Pana ------------------ z dnia               

16 stycznia 2012 roku zostały dotrzymane. 
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Co więcej, Pani Marlena Bujak zauważyła, że być może skarżący nawiązuje do 

wniosku z dnia 28 października 2011 roku dotyczącego wycinki drzew z działki 253/1, który 

zakończył się decyzją Burmistrza Łabiszyna z dnia 29 listopada 2011 roku. Od tej decyzji 

skarżący odwołał się do Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Bydgoszczy. Decyzja 

SKO była korzystna dla Pana ---------------------. Sprawa została przekazana do ponownego 

rozpatrzenia, ale termin jej załatwienia biegnie od początku. Termin ponownego rozpatrzenia 

wniosku jest nowym terminem. Potwierdził to Pan Bogusław Szymczak Radca Prawny. Pan 

Bogusław Szymczak powiedział, że należy skargę Pana ------------------- rozpatrzeć tylko w tym 

zakresie, którego dotyczy, czyli odpowiedzi na pisma z dnia 16 stycznia 2012 roku.  

Radny Zenon Mikuła zauważył, że jeśli Pan ------------------- chce ocenić wiek drzew 

rosnących na jego prywatnej posesji, to powinien zrobić to na swój koszt, a nie składać 

wniosek do Urzędu Gminy, żeby ktoś zrobił to za niego. 

 W świetle dokonanych ustaleń Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Łabiszynie przedstawił wniosek o przychylenie się do wyjaśnień Kierownika 

Referatu Rolnictwa i uznanie skargi Pana ---------------------------------- za bezzasadną. 

Wszyscy członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali powyższy wniosek.  

 

 

Podpisy Członków Komisji Rewizyjnej: 

 

1. Ryszard Lisiewski ……………………………………...………………………………… 

2. Agnieszka Kupis …………………………………….…….………………………………. 

3. Genowefa Lubiszewska …………………………….….…….……………………….. 

4. Ryszard Latowski …………………………………………..…………………………….. 

5. Zenon Mikuła……………………………………………………………………………….. 

 

 

Protokołowała Marta Dąbkowska                                                                                                                                       

 


